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Protokół Nr XLII/2014 
 

z sesji Rady Miejskiej w Policach 
w dniu 22 kwietnia 2014 roku 

 
 

 
 
 
 
- stan radnych  Rady Miejskiej                                                             - 21 
 
- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik           - 20 
  nr 3 do protokołu 
 
- nieobecnych ( Patrycja Nowak)                                                              -1
                
 
  
      

 
 
 
 Oprócz radnych w sesji wzięli udział zaproszeni goście, którzy podpisami 
na liście obecności (stanowiącej załącznik nr 4 do protokołu) potwierdzili swoje 
uczestnictwo w obradach. 
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PRZEBIEG OBRAD 
 
 
Pkt  -  1  -  Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 
 
 
O godzinie 9.00 Przewodniczący  Rady W. Król  otworzył  XLII sesję Rady 
Miejskiej w Policach.  Powitał zebranych radnych i zaproszonych gości.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali obecnych jest 20 
radnych, a zatem wymagane quorum nie budzi wątpliwości.  
 
 
 

Pkt  -  2  -  Przedstawienie porządku obrad. 
 
 
Radni RM w Policach nie zgłosili uwag do porządku obrad. 
 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej w Policach           

w dniu 01 kwietnia 2014 roku. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Police na lata 2014 - 2024. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na rok 2014. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg publicznych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Transgranicznemu Ośrodkowi 

Edukacji Ekologicznej w Zalesiu oraz zmiany uchwały w sprawie nadania 
statutu Miejskiemu Ośrodkowi Kultury w Policach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zasad partycypacji Gminy Police  
w roku 2014 w kosztach wykonania przyłączy do sieci kanalizacji sanitarnej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 
11. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Policach za 

2013 rok i „Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Police za rok 2013” 
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oraz sprawozdanie z realizacji  „Gminnego programu wspierania rodziny na 
lata 2013 – 2015 za rok 2013. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zamknięcie obrad. 

 
 

 
                                                                    Porządek obrad stanowi  
                                                                   załącznik nr 5 do protokołu 
 
 
 
Pkt – 3 - Rozpatrzenie uwag do protokołu z XLI sesji Rady 

Miejskiej w Policach w dniu 22 kwietnia 2014 r. 
 
 
 
Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu. 
 
 
 
Pkt – 4 - Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 
 
 
Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od dnia 01 kwietnia 2014 r. do 
22 kwietnia  2014 r. przedstawił Burmistrz Wł. Diakun (Sprawozdanie stanowi 
załącznik  nr 6 do protokołu). 
 
Głos w dyskusji zabrali: radny J. Chmielewski, Burmistrz Władysław Diakun. 
 
Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania Burmistrza. 
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Pkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej   
prognozie finansowej Gminy Police na lata 2014 - 
2024. 

 
 
 
Skarbnik Gm. J. Zagórski scharakteryzował projekt powyższej uchwały. 
 
 
Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
za – 20  radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 20 radnych 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę. 
 
 
 
 
                                                     Uchwała Nr XLII/311/2014 stanowi  
                                                            załącznik nr 7  do protokołu. 
 
 
 
 
Pkt – 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Police na rok 2014. 
 
 
Skarbnik Gm. J. Zagórski scharakteryzował projekt powyższej uchwały. 
 
 
Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
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za – 20  radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 20 radnych 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę. 
 
 
 
                                                     Uchwała Nr XLII/312/2014 stanowi  
                                                            załącznik nr 8  do protokołu. 
 
 
 
 
Pkt – 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 
kategorii dróg publicznych. 
 
 
Nacz. Wydz. GKM   S. Staszkiewicz scharakteryzował projekt powyższej 
uchwały. 
 
 
Przewodniczący Rady W. Król  przedstawił radnym autopoprawkę Burmistrza 
Polic, dotyczącą numeracji załączników do projektu uchwały,  która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: radna  G. Pawłowska, Nacz. Wydz. GKM S. 
Staszkiewicz. 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
za – 20  radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 20 radnych 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę. 
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                                                     Uchwała Nr XLII/313/2014 stanowi  
                                                            załącznik nr 10  do protokołu. 
 
 
Na wniosek Burmistrza Przewodniczący W. Król poddał pod głosowanie 
wniosek o przesunięcie pkt 8 porządku obrad do punktu 10 porządku obrad. 
Zarządził głosowanie nad wnioskiem, które przedstawia się następująco: 
za – 20  radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 20 radnych 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
 
 
Pkt – 8 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zasad 
partycypacji Gminy Police w roku 2014 w kosztach 
wykonania przyłączy do sieci kanalizacji sanitarnej. 
 
 
Nacz. Wydz. OŚ J. Catewicz scharakteryzował projekt powyższej uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: radny  G. J. Chmielewski, Burmistrz Wł. Diakun  
 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań do projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący W. Król odczytał treść uchwały , a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
za – 19  radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 radnych 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę. 
 
 
 
                                                     Uchwała Nr XLII/314/2014 stanowi  
                                                            załącznik nr 11  do protokołu. 
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Pkt – 9 - Podjęcie uchwały w sprawie zamiany 
nieruchomości. 
 
 
 
Nacz. Wydz. OŚ  Z. Bobrowicz  scharakteryzowała projekt powyższej 
uchwały. 
 
 
Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
za – 20  radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 20 radnych 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę. 
 
 
 
                                                     Uchwała Nr XLII/315/2014 stanowi  
                                                            załącznik nr 12  do protokołu. 
 
 
 
 
 

15 minut przerwy 
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Pkt – 10 - Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia 
Transgranicznemu Ośrodkowi Edukacji 
Ekologicznej w Zalesiu oraz zmiany uchwały w 
sprawie nadania statutu Miejskiemu 
Ośrodkowi Kultury w Policach. 

 
 
 
Burmistrz Wł. Diakun – dokonał wprowadzenia do projektu uchwały. 
 
Nadleśniczy Nadleśnictwa Trzebież A. Michnowicz   scharakteryzował 
projekt powyższej uchwały oraz zapoznał radnych z  inicjatywą dot.  nadania 
imienia Ośrodkowi Edukacji Ekologicznej w Zalesiu. 
 
Przewodniczący odczytał podziękowanie Pani Stanisławy Czyżewskiej w 
związku z nadaniem imienia OEE w Zalesiu, ( pismo stanowi załącznik nr 13)  
oraz pismo pracowników Ośrodka i dyrektora MOK dot. akceptacji propozycji  
nadania Ośrodkowi imienia Stanisławy i Wacława Czyżewskich(pismo stanowi 
załącznik nr 14). 
 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący W. Król odczytał treść uchwały , a następnie zarządził 
głosowanie, które przedstawia się następująco: 
za – 18  radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 radnych 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę. 
 
 
 
                                                     Uchwała Nr XLII/316/2014 stanowi  
                                                            załącznik nr 15  do protokołu. 
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Pkt – 11 - Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Policach za 2013 rok i „Ocena zasobów 
pomocy społecznej Gminy Police za rok 2013” oraz 
sprawozdanie z realizacji  „Gminnego programu 
wspierania rodziny na lata 2013 – 2015 za rok 2013. 
 
 
 
Kierownik OPS G. Doba przedstawiła radnym powyższe sprawozdania. 
 
Głos w dyskusji zabrali: radny A. Pacholik,  Kierownik OPS G. Doba,  radny 
W. Król. 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań do sprawozdania. 
 

 

 

Sprawozdanie stanowi   
załącznik nr 16 do protokołu 

 
 
 
 
Pkt - 12 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Pkt - 13 - Wolne wnioski. 
 
 
 
Przewodniczący Rady W. Król – w nawiązaniu do poprzedniej sesji 
i interpelacji radnego J. Chmielewskiego w sprawie nieprawidłowości 
finansowych w Stowarzyszeniu Hospicjum Królowej Apostołów odczytał 
odpowiedź Pana Burmistrza (załącznik nr 17) oraz pismo Pani Aleksandry 
Mazur – Prezes Stowarzyszenia Hospicjum Królowej Apostołów (załącznik nr 
18). Poinformował, że odpowiedź Burmistrza przekazał również do Komisji 
Rewizyjnej, żeby przedyskutowała tą sprawę i w miarę potrzeb podjęła działania 
kontrolne, ponieważ chodzi tu o pieniądze publiczne.  
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Radny M. Różycki odczytał swoją interpelację, która stanowi załącznik nr 19.  
 
Radny J. Chmielewski odczytał interpelacje, które stanowią załącznik nr 20. 
 
Radny A. Pacholik powiedział, że zwrócili się do niego mieszkańcy ulicy 
Rycerskiej w sprawie parkowania samochodów powyżej 3,5 tony na 
wyremontowanym za duże pieniądze deptaku. Proszą oni, aby ograniczyć to 
parkowanie, bo nie jest to tylko w czasie dostarczania towarów, ale samochody 
stoją w soboty i w niedziele.  
Następna interpelacja dotyczy Osiedla Mścięcino, przy ulicy Dębowej jest 
pamiątkowy głaz upamiętniający dawny kościół, mieszkańcy proszą o 
dostawienie dodatkowych ławek. Jest to fajny skwerek, a starsi ludzie często 
mają potrzebę tam na świeżym powietrzu odpocząć. 
Pan radny podziękował za bardzo poważne potraktowanie interpelacji przez 
Komendanta Straży Miejskiej Pana Ryszarda Szremskiego odnośnie poprawy 
bezpieczeństwa na na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji przy ulicy Piaskowej. 
 
Radny B. Przybył – odczytał swoją interpelację, które stanowi załącznik 
nr 21. 
 
Radny A. Rogowski poinformował, biegacze Pielgrzymi Police-Watykan w tej 
chwili dobiegają do miasta Udina.  
W drugiej kwestii Pan radny przyłącza się do głosu radnego Różyckiego 
w sprawie „grillowiska“ za Szkołą Podstawową nr 8, na polanie spotyka się 
bardzo dużo mieszkańców Polic, ustawiają swoje grille. Pan radny uważa, że 
warto rozważyć, aby coś tam zrobić na tej polanie. 
 
Z-ca Burmistrza J. Pisański w odpowiedzi na interpelację radnego Pana 
B. Przybyła powiedział, że w przedsięwzięciu „przebudowa drogi“, które 
realizuje Zarząd Dróg Wojewódzkich nie przewiduje się ciągów pieszych. 
ponieważ szerokość pasa drogowego nie pozwala na umieszczenie ciągu pieszo-
rowerowego. Wymagało to będzie odkupienia za odszkodowaniem, 
wywłaszczenia części gruntów. Pan Burmistrz wyjaśnił, że Gmina czyni takie 
starania, o to żeby między Policami a Trzebieżą wybudować ciąg pieszo-
rowerowy i ma nadzieję, że jego elementem będzie połączenie Uniemyśla 
z Niekłończycą.  
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Pkt – 14 – Zamknięcie obrad. 
 
 
 
Przewodniczący W. Król stwierdził, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 
wyczerpany. Podziękował radnym i gościom za udział  w obradach i o godzinie 
11.15 ogłosił zakończenie XLII sesji Rady Miejskiej w Policach. 
Protokołowały:  
J. Przygodzka-Pawlak  
Z. Pasik 
 
                                                                                   Przewodniczący Rady 
 
                                                                                          Witold Król 
 


